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Abstract (en)
[origin: US4342976A] The pulse transformer consists of a closed toroidal core (30), the primary winding (31) and secondary winding (32) of which
are fashioned as multilayer, flexible printed circuit boards. These circuit boards have the shape of flat strips and are bent into loops. By means
of pins (36-39 and 46-49, respectively), they are connected mechanically and partially electrically to a supporting printed circuit board (11). The
pins connect the conductor tracks of the central layer of the flexible printed circuit boards with respectively one winding, whereas the upper and
lower conductive layers shield the windings against electromagnetic interferences coming from the outside. The pulse transformer is suitable as an
isolation transformer for the transmission of rapid digital signals arriving, for example, via a coaxial line (20).

Abstract (de)
Der Impulsübertrager besteht aus einem geschlossenen Ringkern (30), dessen Primär- (31) und Sekundärwicklung (32) als mehrschichtige, flexible
gedruckte Leiterplatten ausgebildet sind. Diese Leiterplatten haben die Form von Flachbändern und sind schleifenförmig gebogen. Mittels Stiften
(36 bis 39 bzw. 46 bis 49) sind sie mechanisch und teilweise elektrisch mit einer tragenden Leiterplatte (11) verbunden. Die Stifte verbinden die
Leiterzüge der mittleren Schicht (56) der flexiblen Leiterplatten zu je einer Wicklung, während die obere und die untere leitende Schicht (52, 56) die
Wicklungen (54) gegen von aussen kommende elektromagnetische Störungen abschirmen. Der Impulsübertrager ist geeignet als Trennübertrager
zur Uebertragung schneller Digitalsignale, die beispielsweise über eine Koaxialleitung (20) ankommen.
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